
 
 

Protokół posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa 
i Komunikacji 

 
Nr 3/2025 w dniu 19 lutego 2025 roku 

 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16,00 zakończono o godz.17,25  
 

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Piotr Kaczmarek 
- Przewodniczący Komisji 

obecny 

2 2. 
3  

Iwona Tyll 
Wiceprzewodnicząca 

obecna 

4 3. 
5  

Barbara Zegartowska  
Sekretarz       

                                       

obecna 

4. 
 

Natalia Pałczyńska       nieobecna 

5. Leszek Zdrzałka 
 

 obecny 

6. Krzysztof Konowalski                             obecny  
 

      7. Grzegorz Bałdyga      
 

                            obecny 

      8. Tomasz Kranc                             obecny 
              

       9.                  Zbyszko Sygierycz           obecny 
 

 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. Natalia Pałczyńska 

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Ewa Szczepaniak – Skarbnik Powiatu 
2. Beata Jessa – Kierownik Wydziału Rozwoju, Inwestycji i Transportu 

Publicznego 
3. Agnieszka Suska – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Wągrowcu 
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

1.1 Porządek posiedzenia komisji przedstawił Przewodniczący: 
 - opiniowanie materiałów na X sesję RPW zgodnie z planem sesji        
(zał. Nr 1)  

   
Porządek posiedzenia komisji przyjęto jednogłośnie. 
 
1.2.Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 
Członkowie komisji przyjęli protokół nr 2/2025 z ostatniego 
posiedzenia komisji jednogłośnie. 
 

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 Nie wniesiono na poprzedniej komisji. 
 
 

3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
Ad. 1.1. Omawianie projektów uchwał na X sesję rozpoczęła Pani Skarbnik Ewa 
Szczepaniak do pkt. 12  porządku obrad ( zał. Nr 1). Omawiane zmiany ujęte w zał. 
Nr 2 spowodowały zmiany dot. pkt.13 porządku obrad (zał. Nr 1) tj. w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej   – pytań członków komisji nie było. 
Kolejnym prelegentem była Pani Kier. Beata Jessa przedstawiając materiał do pkt. 
11 porządku obrad X sesji (zał. Nr 1) w sprawie przyjęcia Strategii Terytorialnej 
Partnerstwa „Razem dla rozwoju”. Materiał przedstawiony został w formie prezentacji 
( zał. Nr 3). Na koniec prezentacji, radna Barbara Zegartowska zapytała o celowość 
zlecenia, sporządzenia przez zewnętrznego wykonawcę, tak obszernego materiału ( 
ponad 100 str.) „Strategii Terytorialnej”. Wyjaśnień udzielił Starosta Wągrowiecki 
mówiąc, że jest to szczególnie przydatne  samorządom położonym na pograniczu 
dwóch województw, gdzie inwestycje np. komunikacyjne muszą być spójne z 
samorządem sąsiedniego województwa. Posiadanie takiej strategii terytorialnej 
ułatwia również kompletowanie danych do wspólnych wniosków o dotacje finansowe. 
Ostatnim prelegentem była Pani dyr. Agnieszka Suska  omawiająca temat z pkt. 8 
porządku obrad (zał. Nr 1). Bardzo szczegółowe informacje o realizacji zadań 
Powiatowego Zarządu Dróg w Wągrowcu za 2024 rok, przedłożyła również w postaci 
sprawozdania finansowego , w którym jest min. szczegółowy opis ( 19 str.) 
remontowanych, przebudowywanych i rozbudowywanych dróg ( zał. Nr 4). Pytań  nie 
było. 
Na zakończenie Starosta Wągrowiecki  poinformował o uzyskaniu dotacji w 
wysokości 9 mln. zł. tj. 60 % planowanych kosztów, na kompleksową przebudowę ul. 
Reja w Wągrowcu oraz, że zlecono sporządzenie dokumentacji na budowę 
ostatniego odcinka obwodnicy Wągrowiec – Kaliska. 
Głos Zabrała również radna Iwona Tyll – prosząc Dyr. Suską o poszerzenie drogi ( 
przywrócenie szerokości ) usuwając naniesiony piasek przy krzyżu w Jabłkowie. 
Poruszyła również temat wywożonych śmieci przez nieznanych sprawców na 
pobocza dróg. 
Przewodniczący przeszedł do pkt.9 porządku obrad X sesji (zał. Nr 1). Informacji na 
temat dotacji celowej dla Parafii w Panigrodzu udzielił Starosta Wągrowiecki,  
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informując o decyzji Komisji opiniującej wnioski o przyznanie dotacji na 2025r. na 
prace konserwatorskie ( …) przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, o 
przyznaniu parafii kwotę ok.7000,-zł. Powiedział również, że do komisji wpłynęły 3 
wnioski , z których dwa nie spełniały wymogów i skierowano je do uzupełnienie  aby  
ponownie mogły przystąpić do konkursu. 
Przewodniczący zapoznał również członków Komisji z projektem chwały do pkt.10 
porządku obrad X sesji – przypominając, że on i radny Krzysztof Konowalski oraz 
Leszek Zdrzałka z Komisji Bezp. i Kom. są członkami komisji do kontroli ZOZ W-c.     
Po wyczerpaniu tematów posiedzenia, Przewodniczący Komisji  serdecznie 
podziękował wszystkim prelegentom.   
Następnie wszystkie omawiane tematy oraz omawiane na poprzednim posiedzeniu 
komisji  ( pkt 6 i 7 porządku obrad sesji) poddał łącznie pod głosowanie.  
Wszystkie materiały na X sesję Rady Powiatu zostały przyjęte jednogłośnie. 
 

4.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
4.1. Zapytania - brak 
4.2  Opinie - brak 
4.3  Stanowiska - brak 
4.4.  Wnioski - brak 
 
Na tym posiedzenie zakończono.  
 
 

 
     Protokołowała :                                                   Przewodniczący  Komisji    
 

___________________________        ______________________ 


